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Starčevačka ambulanta je uradila centralno grejanje na struju pa su problemi sa nabavkom
mazuta i samog grejanja za sada rešeni.   Veliki broj pacijenata je još uvek veliki problem pa se
na preglede kod lekara čeka i po nekoliko časova. Počeo je sa radom pedijatar u savetovalištu
(jednom nedeljno) i to je velika olakšica za mnoge roditelje. Ambulanta ima trenutno četiri lekara
ali zbog redovnih odsustvovanja (godišnji odmori, seminari...) više od pola godine rade tri
lekara. Kada se na to doda bolovanje onda praktično imamo samo tri lekara tokom cele godine.
Lekari veoma savesno obavljaju svoje poslove a neretko i prekoračuju normu. Do sada se to
prekoračenje nije odrazilo na kvalitet pregleda pa nema nekih većih primedbi kod pacijenata
osim onog standardnog “Kad li ću ja doći na red“ ili “opet ova deca idu preko reda“. Šteta je što
je ambulanta mnogo veća od trenutne popunjenosti pa više od dvadeset godina propada veliki
deo radnog prostora koji se možda mogao iskoristiti, ali za sada iz pančevačkog Doma zdravlja,
koji je nadležan za ambulantu, po ovom pitanju nema nikakvih novosti.
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